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El Sr. Alcalde diu que estan esperant que comuniquen per 
escrit l’adscripció a un dels dos.
La Sra. Montull diu que es tracta de recolzar la petició de 
l’AMPA.
El Sr. Viol Zaragozà diu que com ha dit la Sra. Montull es recolza 
la petició de l’AMPA i el Grup Popular no la recolza.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que ara els xiquets van a Vall d’Alba 
i a Sant Mateu.
El Sr. Viol Zaragozà diu que el xiquets van a on siga, però veuen 
que el Grup Popular no la recolza i el grup JNP si; i que li pareix 
increïble que molts que hi ha assentats a aquesta taula porten 
els xiquets a San Mateu i damunt no la recolzen.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que perquè està la porta oberta.
El Sr. Sales Muñoz diu que l’AMPA també va acordar temes 
que no ha aprovat el ple.
El Sr. Viol Zaragozà diu que no s’ha rebut res a l’ajuntament, 
que quan es tinga una petició de l’AMPA o del Consell Escolar 
se sotmetrà a la consideració del ple conforme s’ha fet ara.
El Sr. Sales Muñoz diu que quan volen la presenten prompte i 
quan volen no.
El Sr. Viol li diu que parle amb ells.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el consell escolar i l’AMPA 
haurien de fer el possible.
La Sra. Montull Rodrigo diu que li conste que s’estan fent les 
gestions necessàries, que Conselleria està fent un estudi de 
població i que en el moment que demane un acord de Consell 
Escolar o de plenari, es farà.
El Sr. Zaragozà diu que el Consell Escolar ja podia presentar la 
moció a l’Ajuntament.
La Sra. Montull Rodrigo diu que el Consell no presenta la moció, 
és  l’AMPA la que demane al Consell Escolar o a l’Ajuntament. 

8é.- PRECS I PREGUNTES.- Obert el torn de paraula es 
presenten els següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que en el primer informe d’Alcaldia 
es parlava de gamberrisme o robatoris, i el Grup Popular 
encara esta esperant un reunió per a parlar de temes de 
seguretat ciutadana, i que reitera la pregunta Quan convocarà 
el Sr. Alcalde i el grup JNP una reunió per a parlar de temes de 
seguretat ciutadana?
El Sr. Alcalde respon que quan tinguen acabat l’estudi de policia 
local, i pregunta al Sr. Zaragozà si el Grup Popular el té fet, amb 
el cost que representarà per al poble.
El Sr. Zaragozà diu que el té fet, però avui no l’ha portat.
El Sr. Alcalde diu que quan el tinguen acabat es farà la reunió.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que si al Sr. Alcalde li pareix bé el 
que està passant al poble, ja està bé.
El Sr. Alcalde diu que és més gamberrisme que altra cosa.

2/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que l’any passat es va alquilar un 
braç telescòpic per a treballs de l’ajuntament, i pregunta quant 
va costar durant l’any dos mil set.
El Sr. Alcalde respon que contestarà al proper ple, perquè ara 
no té les dades.

3/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si l’assegurança del vehicle 
Nissa Navara, que té l’equip de govern JNP arrestat, s’ha pagat 
per al dos mil set.

El Sr. Alcalde respon que ho ha de mirar amb seguretat.
El Sr. Viol diu que això que està arrestat ho diu el Sr. Zaragozà, 
que no arresten vehicles, perquè pensen que és una cosa 
inanimada.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que és una interpretació.

4/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que preguen al Sr. Alcalde que 
explique a tot el poble, i que esta pregunta anava per al passat 
ple que no es poder acabar, que després de rebre la invitació 
del rector de la parròquia per a celebrar els actes de la Pasqua, 
que inclou el dia de Sant Vicent, la invitació del dia de Sant 
Vicente no va arribar a temps. I la invitació dels quintos de 
dos mil vuit, que creu que és extensible a tots els membres de 
l’Ajuntament, no va arribar.
Pregunta al Sr. Alcalde perquè no va fer extensible estes dues 
invitacions a tots els membres de la corporació.
El Sr. Alcalde respon que la invitació del rector va ser un oblit i 
la dels quintos no ficava que era extensible a tot l’Ajuntament, 
que la veritat és que l’hi va agafar de nou i procurarà que no 
torne a passar.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que compren  que l’Alcalde és nou, 
i pregunta al Sr. Viol perquè es riu si ja es veterà.
El Sr. Viol pregunta si no pot expressar la seva alegria.
El Sr. Alcalde diu que és una cosa que s’encarrega ell, i se li va 
passar, i demana disculpes.

5/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu: Segons ens van informar, esteu 
assessorats pel bufet d’advocats Llorente Tallada, que no es 
només municipalista sinó que toque tots els camps.
¿Hi ha algun conveni entre l’ajuntament i els advocats Lorente 
Tallada ?
El Sr. Alcalde respon que no, que es farà ara que el necessitaran, 
ja que fins ara han segut informes puntuals
El Sr. Zaragozà diu que els convenis s’han de preparar amb 
temps, i ja fa temps que es treballa amb ell.
El Sr. Alcalde respon que fa quatre mesos i han segut dos 
informes puntuals i partir d’ara que es necessitarà un seguiment 
més puntual es firmarà un conveni.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu: quant ens costa el seu 
assessorament?
El Sr. Alcalde respon que de moment dues factures de dotze 
mil euros cadascuna. Que seran a càrrec del tretze per cent de 
despeses generals del PAI del Mas de Boira, i no les pagarà 
l’Ajuntament.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que les despeses generals 
repercutissen en els propietaris.
El Sr. Alcalde diu que en l’urbanitzador, segon l’article 160 de la 
Llei Urbanística Valenciana.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu: ja ha cobrat alguna quantitat de les 
dues factures de dotze mil euros ?
El Sr. Alcalde respon que no, i que vol puntualitzar que 
l’assessorament d’este advocat portarà que el polígon vaja en 
davant sense l’abocador.

6/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si s’ha canviat la direcció de 
l’obra de la carretera.
El Sr. Alcalde respon que si.
El Sr. Zaragozà pregunta quant costarà als covarxins el canvi 
de direcció.


